
Yolcu trafiği
3 milyonu aştı
�AntAlyA Ha-

valimanı’nda 
Mart’ta 1 mil-
yon 312 bin 382 
yolcuya, yılın ilk 
3 ayında ise 3 
milyon 323 bin 
782 yolcuya hiz-
met verildi. 2’de

Simru SİLAHTAROĞLU

Kantarın topu!

>2'de

Özlem SOYDAN

Gran Fondo 
yarışları

>6’da

�ReHbeRleR Odası Başkanı Mus-
tafa Yalçın Yalçınkaya, yerli ve 
milli vurgusunun pek çok alan-
da yapıldığı ancak Milli Turizm 
Personeli Stratejisinin oluştu-
rulamadığını söyledi. 4’te

stratejİ oluşturulamadı
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�İşçİ sendikaları ve meslek örgütle-
ri, 1 Mayıs İşçi Bayramı öncesinde 
bir araya gelerek ortak bir basın 
açıklaması düzenledi.  4’te

�BüYükşehİr 
Belediye Baş-
kanı Muhit-
tin Böcek, 31 
Mart yerel se-
çimlerinin ar-
dından ilk pro-
tokol ziyaretini 
Antalya Valisi 
hulusi şahin’e 
gerçekleştirdi. 
4’te

antalyaspor’dan 
Yalçın açıklaması
�AntAlyAspor’dA Başkan 

Sinan Boztepe, önceliklerinin 
teknik direktör Sergen Yalçın 
ile yola devam etmek oldu-
ğunu söyledi. 7’de

�BeşİkTAş Futbol Takımları Ge-
nel koordinatörü Samet Aybaba, 
Sergen Yalçın ile hiç görüşme-
diklerini dile getirdi.

samet aYbaba
İddİalara

Yanıt verdİ:

sergen Yalçın İle görüşmedİk

İlk ziyaret vali şahin’e

rehberler odası’ndan
‘mİllİlİk’ vurgusu

Rehberler Odası Başkanı 
Mustafa Yalçın Yalçınkaya, 

turizmin dünya barışına katkı 
sağladığını belirtirken aynı 
zamanda sektörde yaşanan 

sorunlara da dikkat çekti

1 mayıs için
birlik çağrısı

köy enstitüleri
için özel etkinlik
�Yenİ kuşak köy enstitülüler 

Derneği, enstitülerin 84’üncü yıl 
dönümü nedeniyle birden fazla 
etkinliğe imza atacak. 8’de

CHP Genel Başkan YardımCısı GökHan ZeYBek:

mİlletİn sabrını 
artık zorlamaYın
Tutuklanan Kepez Belediye Başkanı Mesut Kocagöz’ü cezaevinde ziyaret eden 

CHP Genel Başkan Yardımcısı Gökhan Zeybek, “Adalet Bakanına sesleniyorum. 
Ellerinizi mahkemelerin üzerinden çekin. Milletin sabrını zorlamayın” dedi

�CHP Genel Başkan Yardımcısı 
Gökhan Zeybek, Kepez Belediye 
Başkanı Mesut Kocagöz’ü ceza-
evinde ziyaret etti. Sonrasında 
açıklamalarda bulunan Zeybek, 
adalet çağrısı yaptı. 

�GöKHAn Zeybek, “Adalet tecelli 
edene kadar bu mücadeleyi sür-
dürmeye devam edeceğiz. Mille-
tin sabrını zorlamayın, ellerinizi 
mahkemelerin üzerinden çekin” 
şeklinde konuştu. 5’te

başkan kocagöz’e zİYaret 

mahkemelerden elİnİzİ çekİn

özgür özel’in 
gündemi
teleferik

kazası oldu
�CuMHuRiYet Halk 

Partisi (CHP) Genel 
Başkanı özgür özel, 
Antalya’da yaşanan 
teleferik kazasına 
ilişkin, “Bu gibi olay-
larda kimin sorum-
luluğu, kimin ihmali 
varsa sonuna kadar 
soruşturulmasını, 
cezasını çekmesini 
savunduk, savunma-
ya da devam edece-
ğiz” dedi. 5’te

teleferİk kazasında 
sabotaj olabİlİr
Makina Mühendisleri Odası Başkanı Prof. Dr. İbrahim 
Atmaca, teleferik kazasına yönelik sabotaj iddialarına 
ilişkin, “Her türlü şey sabotaja açıktır. O cıvataları biri 

gevşetir mi, bu her yerde mümkün” dedi

�eMO ve MMO teleferik kaza-
sıyla ilgili ortak açıklama yap-
tı. MMO şube Başkanı Prof. 
Dr. İbrahim Atmaca, teleferik 
kazasına yönelik sa-
botaj iddialarına iliş-
kin, “her türlü şey sa-
botaja açıktır, ihtimal 
var” dedi. 5’te

‘sabotaja açık’

GÜVEN 
GÜNEŞ
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Simru
 SİLAHTAROĞLU

Kantarın topu!
Kaçıyor mu yoksa adı sıkı 

para politikası mı nedir? 
Yine tasarruf deniyor, 

sabır isteniyor. Kamuda bile 
sert tasarruf tedbirleri bekle-
niyormuş. Vatandaşa gelin-
ce, tasarruf zaten vatandaşın 
yaşam tarzı olmuş. Dahası 
2024’ün yarısında enflasyon 
yükselecekmiş, yani enflas-
yon zirveyi zorluyor öyle mi? 
Bitmedi, acı reçeteler bek-
leniyormuş, vatandaş vergi 
artışları görecekmiş ve de 
Orta Vadeli Program aynen 
devam edecekmiş. Gelelim 
Orta Vadeli Program’ın anla-
mına, noktası virgülüne ka-
dar ‘OVP ile enflasyon, milli 
gelir, büyüme ve işsizlik gibi 
temel makro ekonomik veri-
lerin 2024-2026 aralığında 
hangi seviyelerde olacağına 
yönelik hedefler belirleniyor’ 
mealen buymuş. Temel ama-
cı ise Türkiye ekonomisinin 
sürdürülebilir ve kapsayıcı 
bir şekilde büyümesini sağla-
makmış.

***
Filmi geriye sararsak, 

geçtiğimiz yıl ekonomi ile 
ilgili haber ve açık oturum-
larda sıkça duyduğumuz, 
ekonomistlerin dilinden 
düşürmediği üç kelimelik 
bir cümleydi ‘Orta Vadeli 
Program’. Hatırlarsınız özel-
likle de ana haber bültenle-
rinde ekonomistler, madde 
madde açıklıyordu. Demek 
ki yeniden gündeme geliyor 
OVP. Neyse program ile 
ilgili, önümüzdeki günlerde 
daha fazla bilgi sahibi oluruz 
elbet, henüz taze!

***
Ben en fazla şu acı reçe-

telere takıldım, tadını çok 

iyi biliyoruz ya. Özellikle 
de emekliler, ekonomistlere 
göre ‘emekli için yoksulluk 
kapıdaymış.’ Yani emek-
lilerin yoksulluk durumu 
daha da derinleşecek öyle 
mi? Yapılan araştırmalara 
göre emeklinin tamamına 
yakını bankalara borçluymuş 
buna ne dersiniz? El cevap 
doğrudur. Emekli bu gün 
pazara bile çıkmaya korkar 
olmuş, üç bin liralık üç bin 
liralık bayram ikramiyesi 
bile derdine çare olamamış. 
Kantarın topu iyice kaçacak 
desenize.

***
Eh bir de artan kredi kartı 

faiz oranları meselesi var, 
hani tüketicinin nakit pa-
raya sıkıştığında kullandığı 
kredi kartı var ya. İşte onun 
da faiz oranları artmış. 
Tüketici, borcun sadece 
asgarisini ödediğinde kalan 
borç katlanarak artıyormuş. 
Hal böyle olunca, öden-
meyen kredi kartı borcu-
nun yükü de ağırlaştıkça 
ağırlaşır. Sonuç olarak da 
kredi kartı kullanmanın 
astarı yüzünden pahalıya 
gelir, ayın sonunu getirmek 
için tek alternatifi kredi 
kartı olan vatandaş da nakit 
yokluğu nedeniyle bile 
bile kredi kartı bataklığına 
sürüklenir. Bunu anlamak 
için ekonomist falan olma-
ya gerek yok, okuryazar ol 
yeter. Peki asgari ücretlisi, 
emeklisi, dar gelirlisi için 
bu bir tercih mi, yoksa yok-
sulluk mu? Açlık sınırının 
bile asgari ücrete dayandığı 
şu günlerde. Gidişat kimse-
ye umut vermiyor, kantarın 
topu kaçtı kaçar.

HAYATA GÜLÜMSE

KUmLUcA Belediye Başka-
nı mesut Avcıoğlu başkanlığın-
daki ilk olağan meclis toplantı-
sına meclis üyelerinin yanı sıra 
siyasi parti temsilcileri ve ma-
halle muhtarları da katıldı. Baş-
kan mesut Avcıoğlu, “Demok-
ratik bir seçim oldu. Güzel bir 
seçim süreci yaşadık. Kumluca 
halkı sandıktan çıkan sonuca 
göre birlikte bir yönetim kara-
rı verdi. İlçemizi birlikte yönete-
ceğiz. Alacağımız kararların ha-
yırlı olmasını diliyorum” dedi. 

Başkan Avcıoğlu açılış ko-
nuşmasının ardından parti 
gruplarına söz verdi. AK Par-
ti Grup Sözcüsü Halil Karataş, 
“Kumluca’ya ve Kumlucalıya 
yakışır bir seçim süreci yaşa-
dık. Bu seçimde gösterdiği du-
yarlılık için herkese teşekkür 
ederim. Başkanlığınızı tebrik 
ediyorum, güzel çalışmalara 
vesile olmanız noktasında ba-
şarılar diliyorum. Geçmişte be-
lediye hizmetlerine katkı sağ-
layan belediye başkanlarına 
teşekkür ediyorum. Belediye 
meclis üyelerine ve muhtarla-
ra başarılar diliyorum. Geçmiş 
5 yılda birçok hizmeti kay-
bettik. cumhur İttifakı ola-
rak hiçbir hizmete engel ol-
madık. Halkımızın yararına 
olan hiçbir hizmete engel ol-
mayacağız. Ancak kişiye özel 
işler olması durumunda karşı-

sında olacağız. Siyasi bakış açı-
sından bağımsız olacağız. Yeni 
dönemimiz hayırlı olsun. Allah 
alacağımız kararlar konusunda 
yardımcımız olsun. Belediye-
mizin mali durumunu öğren-
mek istiyoruz” diye konuştu.

Belediyenin durumu hak-
kında meclisi bilgilendiren 
Başkan mesut Avcıoğlu, be-
lediyenin aylık 16 milyon lira 
gelir, 22 milyon lira gideri ol-
duğunu vurguladı. Başkan Av-
cıoğlu, “Belediyenin geliri gi-
derini karşılamıyor. Belediye 
ve şirketlerinde şu an itibari 
ile toplam 668 kişi çalışmakta-
dır. Yaptığımız mali inceleme-
lerde Kumluca Expo AŞ’nin 16 
milyon lira, Beton AŞ’nin 15 
milyon 800 bin lira, Sarnıçte-
pe AŞ’nin 57 milyon 600 bin 
lira, belediyenin 256 milyon 
500 bin lira borcu bulunmak-
tadır. Toplamda belediyenizin 
yaklaşık 346 milyon lira borcu 
bulunmaktadır. Böyle bir tab-
lo ile karşı karşıyayız. Nerede 
israf, nerede sıkıntı varsa çöze-
ceğiz” dedi.

Grup konuşmalarının ardın-
dan gündem maddeleri görü-
şüldü. Divan katipliğine AK 
Parti’li Kamile İrem Topaloğlu 
ve Ayşe Alpaslan seçildi. Birin-
ci başkan vekilliğine AK Par-
ti’li Halil Karataş, ikinci başkan 
vekilliğine AK Parti’li Bayram 
Açıkyürek, encümen üyeliği-
ne mHP’li Yücel Kaplan ile AK 
Parti’li Yılmaz Öncel seçildi. 
İmar Komisyonu’na AK Parti’li 
Kamile İrem Topaloğlu ve Tür-
ker Üras, mHP’li Samet Ata-
lay, Demokrat Parti’li Faik İlter 
ve mustafa Bars seçildi. Plan 
ve Bütçe Komisyonu AK Par-
ti’li Bayram Açıkyürek ve Ayşe 
Alpaslan, mHP’li Fevzi Dura-
nal, cHP’li Kerem Kaya Turan 
ve Demokrat Parti’li Hakkı Arı-
kan’dan oluştu.  DHA

BÜYÜKŞEHİR Belediyesi, üreticilerin 
yanında olmaya devam ediyor. Yem 
desteklerinin yanında çiftçilik ve 
hayvancılığın bir arada yapılabilece-

ği bölgelere tohum hibesi sunan Büyükşehir 
Belediyesi, verimliliği yüksek silajlık hibrit 
mısır tohumu dağıtımlarına üç ilçede başla-
dı. Hayvanların kaliteli kaba yem ihtiyaçla-
rını karşılayarak et ve süt üretim miktarını 
ve kalitesini artırmak amacıyla hayata geçi-
rilen proje kapsamında Aksu, Serik ve Elma-
lı’da toplam 2 bin 650 dekar alanda dikilmesi 
için talepte bulunan 202 çiftçiye 5 ton hibrit 
tohum dağıtıldı. Girdi maliyetlerini azaltarak 
üretim yapmaya başlayacak çiftçiler, destek-
lerden son derece memnun.

YENİDEN ÜRETİM YAPMAYA                    
KARAR VERDİ

Aksu ilçesi Karaöz mahallesi’nde tarım ve 
hayvancılıkla geçimini sürdüren Süleyman 
Küçük, çiftçilerin üretim yapamayacak du-
rumda olduğunu, hibe desteklerinin çiftçile-
re adeta can suyu olduğunu söyledi. Küçük, 
artan maliyetlerin büyük bir yük getirdiği-
ni ifade ederek, “Her geçen yıl tarım ve hay-
vancılık giderek zorlaşıyor. Yem ve yem to-
humu hibeleri olsun bizlere hayati bir destek 
oldu. Bu yıl nasıl ekim yapacağımızı kara 
kara düşünüyordum. Komşularım Büyükşe-
hir Belediyesi’nin destekleri var dedi. Hemen 
talepte bulundum bugün de tohumlarımı 
teslim aldım. Bu destekler bize yeniden üre-
tim yapmamız için vesile oldu. İlk defa böy-
le destekler alıyoruz. Böyle bir çalışmayı her 
belediyenin yapması gerektiğini düşünüyo-
rum. Büyükşehir Belediye Başkanımız mu-

hittin Böcek Başkanımıza yanımızda olduğu 
için destekleri için çok teşekkür ediyorum” 
diye konuştu.

VERİMİ YÜKSEK ÇEŞİT

Antalya Büyükşehir Belediyesi Tarımsal 
Hizmetler Dairesi Başkanlığı’nda görevli Zira-
at mühendisi Hatice Parlak, dağıtımı gerçek-
leştirilen tohumların Tarım Kredi Koopera-
tiflerinden tescilli verimi son derece yüksek 
silajlık bir çeşit olduğunu belirterek, “Dekar-
da ortalama sekiz ile on ton arasından bir ve-
rimliliği olan tohumlar aynı zamanda hasta-

lıklara dayanıklı bir tür. Dağıtım yapılacak 
bölgeler verimlilik olarak en iyi sonuçların 
alınabileceği bölgelerden seçildi” dedi. Elma-
lı Yuva mahallesi’nin başlıca geçim kaynağı-
nın hayvancılık olduğunu ve aile işletmeleri-
nin süt üreticiliği üzerine olduğunu söyleyen 
Yuva muhtarı Hüseyin Demir ise, “Hayvan-
cılığın yanı sıra tarım arazilerimiz hayvan 
yem bitkisi yetiştiriciliğine elverişlidir. Günü-
müzde maliyetlerin artması süt üreticilerimi-
zi zorlamaktadır. Üreticilerimizin devamlılı-
ğını sürdürebilmesi için bu tür destekler çok 
önemli” diye konuştu.  İHA

‘DAYANıKLıLıK merkezleri’ne ilk destek 
Fransızlardan geldi. muratpaşa Belediye Baş-
kanı Ümit Uysal’ın  ‘Hep birlikte daha ileri’ 
sloganıyla açıkladığı yeniden dönem projele-
rinden birini de Dayanıklılık merkezleri oluş-
turuyor. Projeyle, olası doğal afetlerde ma-
hallelinin geçici güvenliğini sağlayacak ve 
destek sağlayacak merkezlerde temel ara-
ma kurtarma malzemeleri bulunacak.   Pro-
jeye ilk desteği Fransa’da 32 bin gönüllüsüy-
le faaliyet gösteren sivil savunma derneği 
Protection civile Federation verdi. Fede-
rasyon, 30 bin euro değerinde 10 set-
ten oluşan arama kurtarma malzeme 
kitini muratpaşa Belediyesi’ne hibe 
etti. Hibeyle muratpaşa’nın 10 nok-
tasına dayanıklılık merkezi kuru-
labilecek.

DESTEK GELDİ

Bu projede yer almanın kendi-
leri için oldukça önemli olduğu-
nu belirten Protection civile Fede-
ration Uluslararası İşbirliği Başkan 
Yardımcısı ve Uluslararası Proje 
müdür Yardımcısı marc-Antoine Ba-
cot “Her şeyin önüne geçemezsiniz, 
bir felaket oluştuğunda bunu önlemek 
ve insanlara yardım etmek için eliniz-
den geleni yaparsınız. malzeme desteğin-
de bulunmayı ve projede yer almayı değer-

li buluyoruz” diye konuştu. Protection civile 
Federation ayrıca Abdullah Sevimçok Sivil 
Toplum ve İnovasyon merkezi’nde (ASSİm) 
‘Gönüllü Oluşum’ isimli bir 
eğitim semineri de 
düzenledi. Se-
minere 
Pars 

Arama Kurtarma Derneği ve mahalle Afet 
Gönüllüleri (mAG) üyeleri katıldı. Başkan Uy-
sal, marc-Antoine Bacot’a destekleri için te-

şekkür ettiğini dile getirerek plaket 
takdim etti.  

MURATPAŞA 
BELEDİYESİ / 

BÜLTEN 

Büyükşehir’DeN
silajlık mısır tohumu
Büyükşehir Belediyesi Antalya’da hayvancılığın yoğun olarak yapıldığı bölgelerde, üreticilerin girdi ve 

yem maliyetlerini azaltmak amacıyla yüksek verimli silajlık mısır tohumu hibe desteğine başladı

Kumluca’da ilk meclis
ANTALYA Havalimanı’nın 2024 yılı mart 

ayına ait hava yolu uçak, yolcu ve yük is-
tatistiklerini açıklandı. Buna göre; Antalya 
Havalimanı’nda mart ayında iç hat yolcu 
trafiği 478 bin 53, dış hat yolcu trafiği 834 
bin 329 oldu.

Böylece mart ayında toplam 1 milyon 
312 bin 382 yolcuya hizmet verildi. mart 
ayında Antalya Havalimanı’na iniş- kalkış 
yapan uçak trafiği iç hatlarda 3 bin 558, dış 
hatlarda 5 bin 914 olmak üzere toplamda 9 
bin 472’ye ulaştı. Kargo, posta ve bagaj şek-

lindeki yük trafiği ise mart ayında toplam-
da 15 bin 725 ton oldu. Bu yılın ilk üç aylık 
döneminde; Antalya Havalimanı’ndaki yol-
cu trafiği 3 milyon 323 bin 782, uçak trafi-
ği 24 bin 919, yük trafiği de 37 bin 427 ton 
olarak gerçekleşti.  DHA

Ulaştırma ve Altyapı 
Bakanlığı Devlet Hava 
Meydanları İşletmesi 

(DHMİ) Genel Müdürlüğü 
verilerine göre; Antalya 
Havalimanı’nda mart 
ayında 1 milyon 312 
bin 382 yolcuya, yılın 
ilk 3 aylık döneminde 
3 milyon 323 bin 782 

yolcuya hizmet verildi

Antalya Havalimanı’nda 
yolcu trafiği 3 milyonu aştı

yeni dönem hızlı başladı
Muratpaşa Belediye Başkanı Ümit Uysal’ın yeni dönem projeleri arasında yer alan 

‘Dayanıklılık Merkezleri’ne ilk destek Fransızlardan geldi. 32 bin gönüllüsüyle ‘Protection 
Civile Federation’ 30 bin Euro değerinde arama kurtarma malzemesini hibe etti
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‘ARES’ lakabıyla bilinen sosyal medya fenomeni Şeyhmus 
Özdemir’i (18) öldürdüğü suçlamasıyla tutuklu yargılanan Veysi 
Erdal (51) ile oğlu Kadir Ozan Erdal (29) hakkında verilen 18’er 
yıl hapis cezası, Yargıtay tarafından bozuldu. Temyiz kararında, 
“’Tasarlayarak kasten öldürme’ yerine, yanılgılı değerlendirme 
ile ‘kasten öldürme’ hükümleri kurulmuştur” denildi. DHA

Ares cinayeti sanıkları için karar

Serik’te Fatih Yılmaz, boşanmak is-
teyen 3 çocuğunun annesi Nursel Yıl-
maz’ı av tüfeğiyle öldürdükten sonra 
intihar etti. Olay, Alacami Mahallesi 
Gökçepınar yolu mevkisinde meyda-
na geldi. kuşlar Mahallesi’nde oturan 
Fatih Yılmaz, boşanmak isteyen eşi 
Nursel Yılmaz ile konuşmak için ken-
dilerine ait araziye gitti. Fatih Yılmaz, 
iddiaya göre ikna edemediği Nursel 
Yılmaz’ı av tüfeği ile göğsünden vur-
du. Daha sonra yakınlarını arayıp, 
“Hakkınızı helal edin” diyen Fatih Yıl-
maz aynı tüfekle intihar etti. Yakınları-
nın ihbarı üzerine bölgeye jandarma, 
sağlık ve itfaiye ekipleri sevk edildi. in-
celemede Yılmaz çiftinin hayatını kay-
bettiği belirlendi. Cenazeler Antalya 
Adli tıp kurumu morguna gönderil-
di. eşinden ayrılmak isteyen Nursel 
Yılmaz’ın yakınları tarafından bir-
kaç defa ikna edildiği, verdiği boşan-
ma dilekçesini de geri aldığı öğrenil-
di. 2’si kız 3 çocuğu bulunan Fatih ve 
Nursel Yılmaz çiftinin bugün psikolo-
jik destek için randevu aldıkları da be-
lirtildi. Olay ile ilgili soruşturma sürü-
yor.  dHa

MANAvGAt il-
çesinde otomobilin 
elektrikli bisikletle 
çarpışması sonucu 
meydana gelen ka-
zada 1 kişi yaralandı. 
Göz göre göre gelen 
kaza anı güvenlik 
kamerasına yansıdı.

kaza, Manavgat 
Antalya D400 kara 
yolunda meydana 
geldi. edinilen bilgi-
ye göre, Zeynel Abi-
din Lenger’in kullan-
dığı elektrikli bisiklet 
ile Ahmet Yıldırım’ın kullandığı 
38 UL 942 plakalı otomobil çar-
pıştı. Güvenlik kamerasına sani-
ye saniyesine yansıyan kazada, 
çarpmanın şiddetiyle yola sav-
rularak asfalta düşen elektrikli 
bisiklet sürücüsü Zeynel Abidin 

Lenger yaralandı.
Yaralı sürücü, 112 Sağlık eki-

binin olay yerindeki müdahale-
sinin ardından ambulansla has-
taneye kaldırıldı.

Güvenlik kamera görüntüsü-
ne ise kazanın göz göre göre ge-
lişi yansıdı. İHA

MANAvGAt’ıN Bahçelievler 
Mahallesi Çetin emeç Cadde-
si’nde 4 katlı apartmanın üst 
katındaki dairede oturan Ab-

düsselam Abay ile eşi türkan Abay, dün 
gece bilinmeyen nedenle tartıştı. Büyü-
yen tartışmada Abdüsselam Abay, eşini bı-
çakla öldürdü. Abay, bu sabah oğlu e.A.’yı 
arayıp, ‘Anneni öldürdüm’ dedi. Oğlunun 
ihbarı üzerine eve giden polis ekipleri, tür-
kan Abay’ı yatak odasında yatar vaziyette, 
üzeri battaniye ile örtülü buldu. ekiplerin 
yaptığı incelemede türkan Abay’ın hayatı-
nı kaybettiği tespit edildi.

Yapılan incelemede türkan Abay’ın sol 

karın ve göğüs bölgesinde 17, yüzünde 3, 
boynunun sol kısmı ve sol kolunda 2’şer 
ve köprücük kemiğinde 1 olmak üzere 25 
bıçak darbesi belirlendi. Abay’ın cenaze-
si incelemenin ardından Antalya Adli tıp 
kurumu’na gönderildi. Şüpheli Abdüsse-
lam Abay Cinayet Büro Amirliği ekipleri 
tarafından evde gözaltına alınırken, olay-
da kullanılan bıçağa ise el konuldu. tür-
kan Abay’ın hayatını kaybettiğini duyan 
mahalledeki kadınlar apartmanın önü-
ne geldi. Cenaze çıkarılırken kadınlar bü-
yük üzüntü yaşadı. Manavgat Cumhuriyet 
Başsavcılığı tarafından olaya ilişkin başla-
tılan soruşturma sürüyor. dHa

Yine bir kadın 
cinaYeti

Manavgat’ta Abdüsselam Abay gece 
tartıştığı eşi Türkan Abay’ı (66) 25 bıçak 
darbesiyle öldürdü. Sabah saatlerinde 

oğlunu arayıp, ‘Anneni öldürdüm’ diyen 
Abdüsselam Abay, ihbar üzerine eve giden 
polise ekipleri tarafından gözaltına alındı

Okul bahçesindeki yılanı 
itfaiye ekipleri yakaladı

ALANYA’DA bir okulun bahçesindeki 
ağaçta yer alan yılan itfaiye ekipleri ta-
rafından yakalandı ve doğaya bırakıl-
dı. itfaiyenin yılanı yakalama çalışması 
ise öğrenciler tarafından alkış aldı. Olay, 
toslak Mahallesi’ndeki ketenlik ilköğ-
retim Okulu’nun bahçesinde meydana 
geldi. edinilen bilgiye göre, vatandaşlar 
okul bahçesinde bulunan bir ağaçta yı-
lan olduğunu fark etti. Durumun ihbarı 
üzerine olay yerine Antalya Büyükşehir 
Belediyesi itfaiye ekibi sevk edildi. itfai-
ye ekipleri çalışma sonucunda ağaçtaki 
yılanı yakaladı. Yılan daha sonra bir çu-
valın içine koyularak kontrol altına alın-
dı ve doğaya bırakıldı. itfaiyenin yılanı 
yakalama çalışmasını izleyen öğrenciler 
ise ekipleri alkış yağmuruna tuttu. itfai-
ye ekiplerinin yılanı yakalama çalışma-
ları ise bir vatandaşın cep telefonu ka-
merası tarafından kaydedildi.  İHA

MANAvGAt ilçesinde seyir ha-
lindeki otomobilin bariyerlere çarp-
ması sonucu meydana gelen kaza-
da araç sürücüsü yaralandı. kaza, 
Manavgat Antalya D400 kara yo-
lunda meydana geldi. edinilen bil-
giye göre, seyir halindeki Buğra 
Günal’ın kullandığı 07 AvU 995 pla-
kalı otomobil, sürücüsünün direk-
siyon hakimiyetini kaybetmesi so-
nucu yol kenarındaki bariyerlere 
çarptı. kazada yaralanan ve 112 
Sağlık ekibinin olay yerindeki mü-
dahalesinin ardından ambulansla 
Serik Devlet hastanesine kaldırılan 
otomobil sürücüsünün hayati tehli-
kesinin olmadığı bildirildi. İHA

DİkkAtsİzlİk 
kAzA getİrDİ

KEMER ilçesine bağlı Göynük Ma-
hallesi Çomaklar mevkii Yellice Cad-
desi üzerinde, bir evin yan tarafındaki 
ormanda arı kovanlarının bulunduğu 
alanda dün saat 22.00 sularında 
yangın çıktı. Yangına ilk müdahaleyi 
Kemer Orman İşletme Şefliği ekipleri 
yaptı.

KEMKUT ve Kemer Orman Yangı-
nı Gönüllülerinin de destek verdiği 
çalışmaların ardından alevler kısa sü-
rede kontrol altına alındı. Söndürme 
çalışmaları sırasında müdahale eden 
gönüllülerden birinin arılar tarafından 
sokulduğu öğrenildi. DHA

Ormandaki yangın 
büyümeden söndürüldü

Kemer ilçesinde ormandaki arı 
kovanlarının bulunduğu yerde çıkan 

yangın büyümeden söndürüldü

Önce eşini öldürdü 
sonra intihar etti

kAzA göz göre göre gelDİ
O AnlAr kAmerAyA yAnsıDı

1 
YaraLı
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Yurttan
kısa kısa

Trakya’da 
kuraklık alarmı

TEKİRDAĞ Namık Kemal Üniversite-
si›nden Prof. Dr. Lokman Hakan Tecer, 
Trakya’da yer altı suyunun yüzde 85 
azaldığını belirterek, “Bugün Ergene 
ve Meriç Havzası’nda yer altı suyu 
seviyeleri, güncel olarak 600 metre 
derinlere kadar düşmüştür” dedi. 
Geçen yıl 13 metreküp/saniye olan 
Tunca Nehri’nin debisi de bu sene 2 
metreküp/saniye oldu.

İsrail’e ihracat 
tescili yapılmadı!

TİCARET Bakanlığı, İsrail ile ihracat 
kısıtlamasının başladığı 9 Nisan 
2024’ten itibaren gümrüklerde ihracat 
tescil işleminin kesinlikle yapılmadığı-
nı belirterek bu tarihten önce ihracat 
tescili yapılmış ürünlerin tezvirat 
haline getirilmesinin kötü niyetle açık-
lanabileceğini bildirdi. İsrail’le ihracat 
kısıtlamasına ilişkin kararın açık ve 
net olduğu belirtildi.

12 kaçak göçmen 
sınırda yakalandı

EDİRNE İl Jandarma Komutanlığı 
asayiş ve komando timlerinin göçmen 
kaçakçılığıyla mücadele kapsamında 
Lalapaşa ilçesinin Bulgaristan sınırın-
daki Vaysal ve Ömeroba köylerinde 
yaptığı çalışmada, Bulgaristan›a 
geçmeye çalışan Libya, Filistin, Pakis-
tan, Suriye ve Mısır uyruklu 12 kaçak 
göçmen yakalandı. Organizatörle ilgili 
soruşturma sürüyor.

FETÖ’ye darbe  
45 kişi gözaltında

İZMİR Cumhuriyet Başsavcılığı 
Terör Suçları Soruşturma Bürosu’nca 
başlatılan soruşturmada FETÖ’nün 
güncel yapılanmasında faaliyet gös-
teren 27 şüpheli tespit edildi, gözaltı 
kararı verildi. Ayrıca FETÖ’nün ‘hücre 
evi’ olarak bilinen gaybubet evlerinde 
kaldığı belirlenen 18 şüpheli için de 
gözaltı kararı alındı. 9 şüphelinin ya-
kalanması için de çalışmalar sürüyor. 

913 milyon lira 
ekonomiye katkı

TİCARET Bakanlığı, 2024 

yılının ilk 3 ayında, e-ihale 

yöntemiyle gerçekleştirilen 

satışlardan 913 milyon liranın 

üzerinde gelir elde edildiğini 

açıkladı. Bakanlıktan yapılan 

yazılı açıklamada, Gümrük ve 

Kaçakçılıkla Mücadele Mevzuatı 

kapsamında gerçekleştirilen 

çalışmalarda tasfiyelik hale ge-

len eşya ve araçların elektronik 

ihale yoluyla satıldığı belirtildi.

Trabzon’da 
193 denetim!

TRABZON İl Tarım ve Orman 

Müdürü İsa Kaplan, balıkçılığa 

ilişkin gerçekleştirilen dene-

timlere dair konuştu. Kaplan, 

“Sezon içinde bin 193 denetim 

gerçekleştirilmiş ve bu denetim-

ler sonrasında tespiti yapılan 17 

aykırılık sebebiyle 439 bin 235 

lira idari para cezası uygulanmış 

ve 20 bin kilogram hamsi balığı-

na, 80 kilogram İstavrit balığına 

el konulmuştur” dedi.

Muhtarlığı 
itirazla düştü!

KOCAELİ’NİN İzmit ilçesi kırsal 

Arpalık İhsaniye Mahallesi’nde 31 

Mart’taki seçimi kazanan Hasan 

Erdöl’ün muhtarlığı, yapılan itiraz 

üzerine düştü. Erdöl’ün babasıyla 

aynı adı taşıdığı belirtilen kararın 

gerekçesinde, “Muhtar adaylığı 

pusulasında hangi Hasan Erdöl 

olduğuna dair hiçbir açıklayıcı 

bilginin (anne adı, baba adı, 

doğum tarihi vb.) bulunmadığı 

görülmüştür” denildi.

DHA-İHA

TuRİZMİN pek çok sektöre can 
verdiğini vurgulayan Rehberler 
Odası Başkanı Mustafa Yalçın 
Yalçınkaya, günümüzde doğaya 

saygılı turizm ve sürdürülebilirlik anla-
yışının ön plana çıktığını ifade etti. Yal-
çınkaya, yerli ve milli vurgusunun pek 
çok alanda yapıldığı ancak Milli Tu-
rizm Personeli Stratejisinin oluşturula-
madığını söyledi.

ENDİŞELERİN GİDERİLMESİ 
GEREKİYOR

Turizm sektöründeki sorunlara dik-
kat çeken Rehberler Odası Başkanı 
Mustafa Yalçın Yalçınkaya, Turist Reh-
berliği Meslek Yasasında Değişikliğe 
Dair Kanun Teklifi’nin TBMM’de çok 
yakında görüşüleceğini işaret ederek 
çekincelerini dile getirdi. Turist Reh-
berliği Meslek Kanunu tasarısının 
sektör paydaşları ile paylaşılmadan 
apar topar meclise sunulduğunu be-
lirten Başkanı Yalçınkaya, tasarının 

turist rehberliği mes-
leğini işlevsiz hale 
getireceği konu-
sunda endişele-
rini tekrarlarken, 
“Kültür ve Turizm 
Bakanlığı’na, 

TBMM’de gru-
bu bulunan siyasi 
partilere ve Cum-

hurbaşkan-
lığı’na 
çekince-
lerimiz 
ve en-

dişelerimiz hem meslek odaları hem 
de turizm akademisyenleri tarafın-
dan iletilmiştir. Rehberlerimiz, ülke-
mizin itibarı ve misafirlerimizin mem-
nuniyetini sağlamak için çalışanına 
saygı duyan acente ve tur operatörle-
ri ile çalışmaya devam edeceklerdir. 
Kimlikli, belgeli ve denetimli bir tu-
rizm sektörünün oluşması ve gelişme-
si için sektör paydaşlarımızla işbirliği 
içinde olacağız. Kanun teklifiyle ilgi-
li karar mercii yasama organını oluş-
turan TBMM ve Sayın Cumhurbaşka-

nı’dır” dedi.
Turizmin dünya barışının gelişmesi-

ne katkı sağladığını ve aynı zamanda 
pek çok sektöre can verdiğini de belir-
ten Başkan Yalçınkaya, turizmde yer-
li ve milliliğin olması gerektiğini belir-
terek, “Yerli ve milli vurgusu pek çok 
alanda yapılırken Milli Turizm Per-
soneli Stratejisi oluşturulamamıştır” 
dedi. Günümüzde doğaya saygılı tu-
rizm ve sürdürülebilirlik olgusu ön 
plana çıktığını, zihinsel ve fiziksel dö-
nüşüm başladığını söyleyen Yalçın-

kaya, Türkiye’deki turizm sorunlarına 
işaret ederek, “Sezonluk çalıştırılan,  
yoğun emek beklenen personele ge-
rekli ücret çok görülmektedir. “Beğen-
miyorsanız yabancı işçi çalıştırırım” 
söylemi insanımızın turizmden soğu-
masına sebep olmuştur. Turizm sek-
töründe çalışan emekçiler için ayrıca 
lojman konusu da çözüm beklemek-
tedir. Turizm kaptanlarımızın çok cid-
di sorunları vardır. Şu ana kadar ses-
lerini duyuramadıklarını üzülerek 
görüyorum” ifadelerine yer verdi.

BÜYÜKŞEHİR Belediye Başkanı 
Muhittin Böcek, Vali Hulusi Şahin’i 
ziyaret etti. Antalya Büyükşehir Be-
lediye Başkanı Muhittin Böcek, An-
talya Valisi Hulusi Şahin’i makamın-
da ziyaret etti. Nezaketinden dolayı 
Başkan Böcek’e teşekkür eden Vali 
Şahin,  hayırlı olsun dileğinde bulun-
du. Vali Şahin, “Antalya Büyükşehir 
Belediye Başkanı olarak ikinci döne-
minizde, Antalya’ya hizmet için ça-
lıştığınız süre zarfında, bizler de siz-

lerle birlikte bu hizmetlere destek 
olmaya devam edeceğiz” dedi. Baş-
kan Muhittin Böcek de ikinci dönem 
Büyükşehir Belediye Başkanı olarak 
ilk ziyaretine Antalya Valiliği ile baş-
lamak istediğini belirterek, “Başta siz 
olmak üzere tüm kurum kuruluşlar-
la, 19 ilçe belediye başkanı arkada-
şımla Antalya’mız için ayrımız gayrı-
mız olmadan hep birlikte çalışmaya 
devam edeceğiz” diye konuştu.   
HABER MERKEZİ

İlk zİyarET
Valİ Şahİn’E

Büyükşehir Belediye Başkanı Muhittin Böcek, 
31 Mart yerel seçimlerinin ardından ilk protokol 

ziyaretini Antalya Valisi Hulusi Şahin’e gerçekleştirdi

RehbeRleR Odası’ndan
‘Millilik’ vuRgusu
Rehberler Odası Başkanı Mustafa Yalçın Yalçınkaya, turizmin dünya barışına katkı 
sağladığını belirtirken aynı zamanda sektörde yaşanan sorunlara da dikkat çekti

1 Mayıs İçİn BİrlEŞME çağrısı
İşçi sendikaları ve 
meslek örgütleri, 1 Mayıs 
İşçi Bayramı öncesinde 
bir araya gelerek ortak 
bir basın açıklaması 
düzenledi. KESK, DİSK, 
TÜRK İŞ, BİRLEŞİK 
KAMU İŞ, TTB ve 
TMMOB temsilcilerinin 
katılımıyla gerçekleşen 
basın açıklamasında 
birleşme çağrısı yapıldı

EĞİTİM-Sen binasında ger-
çekleştirilen ortak basın 
açıklamasında, sendika ve 
meslek örgütü temsilcileri, iş-
çilerin, emekçilerin ve halkın 
haklarını savunmak için 1 
Mayıs’ta meydanlarda bir araya gelme 
çağrısı bulunurken artan işsizlik oran-
ları, yoksullukla mücadelede yetersiz 
politikalar ve işçi haklarının gasp edil-

mesine karşı birlik olma vurgusu ya-
pıldı.

Basın açıklamasında konuşan Birle-
şik Kamu İş İl Başkanı Sadık Acar ya-
şanan ekonomik krize dikkat çekerek, 
“1 Mayıs Emek ve Dayanışma Günü, 
hayatını emeği ve alın teri ile kazanan 
işçi sınıfının bayramıdır.  Bu bayram 
tüm dünyada olduğu gibi ülkemizde 
de çok önemli bir gündür. 1 Mayıs’ı bu 
yıl çok ağır bir ekonomik krizin ve de-

rinleşmiş bir gelir adaletsizliğinin or-
tasında karşılıyoruz. Yanlış ekonomi 
politikalarında inat edilmesi ülkemi-
zi ağır bir yoksullaşmaya itmiş, işçi ve 
emekçileri nefes alamaz hale getirmiş-
tir. ‘İtibardan tasarruf olmaz’ diyerek 
hiçbir lüksünden ödün vermeyenler 
emekçinin evine itibarlı, gururlu gir-
me hakkını çalmış, yaşanabilir emek-
lilik hayalini gasp etmiştir. Bizler 1 
Mayısların bir şenlik olarak kutlan-

masını, emeğin en yüce değer olarak 
kabul edilmesini kimsenin kimseyi 
sömürmediği, sisteminde buna müsa-
ade etmediği bir çalışma ve sosyal ha-
yatı hayal ediyoruz. Birleşik Kamu İş 
Konfederasyonu olarak tüm üyeleri-
mizi tüm emekçilerimizi, tüm emek-
lilerimizi, tüm gençlerimizi kısacası 
herkesi 1 Mayıs kutlamaları için mey-
danlara davet ediyoruz” dedi.

EZİLEN EMEKÇİLER İÇİN 
HAYKIRACAĞIZ

Türk-İş Antalya İl Temsilcisi Cemil 
Ünal ise, “1 Mayıs’ta tüm emekçiler 
soluk alabileceğimiz bir dünya için su-
larımız, toprağımız ve hürriyetimiz 
üzerine yapılan kirli hesapların son 
bulması için, anaların göz yaşının din-
mesinin, savaşların ve insanın insana 
kulluğunun son bulması için seslen-
diğimiz gündür. 1 Mayıs’ta, bozulan 
ekonomide ezilen emekçilere, emekli-
lere haklarının verilmesi için; kadroya 
alınmayan taşeron işçilerin kadroya 
alınmaları için; vergide adaletsizliğin 
son bulması, az kazanandan az, çok 
kazanandan çok alınması için haykı-
racağız” ifadelerine yer verdi.

GÜVEN 
GÜNEŞ
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Dünyadan 
kısa kısa

Fransız işçi 
kahraman oldu

AVUSTRALYA Başbakanı Anthony 
Albanese, 13 Nisan’da Sydney’deki 
AVM’de düzenlenen bıçaklı saldırıda 
saldırgana merdivenlerde karşı koyan 
Fransız Damien Guerot’u kahraman 
ilan ederek Avustralya vizesi sıkın-
tısı çekmeyeceğini duyurdu. İnşaat 
işçisi olan Guerot’un Avustralya’daki 
çalışma izni, birkaç ay içinde sona 
eriyordu. 

EasyJet, İsrail’e 
uçuşu durdurdu

İNGİLTERE merkezli havayolu 
şirketi ‘Easy Jet’, bölgedeki çatışmalar 
sonrasında güvenlik endişesi sebe-
biyle İsrail’e uçuşlarını durdurma 
kararı aldı. EasyJet, Pazar günü yaptığı 
açıklamada “Durumu yakından takip 
etmeye devam ediyoruz. Yolcularımı-
zın ve ekibimizin emniyeti her zaman 
en büyük önceliğimizdir” ifadelerini 
kullandı.

Bakan Katz’dan 
32 ülkeye mektup

İSRAİL Dışişleri Bakanı Yisrael Katz, 
İran saldırısıyla ilgili 32 ülkeye yaptı-
rım talebi içeren mektup yolladığını 
ve saldırıyla ilgili onlarca mevkidaşı 
ile görüşme yaptığını duyurdu. Bakan 
Katz, “İran’ı kontrol altına alıp zayıflat-
manın bir yolu olarak Devrim Muha-
fızlarının terör örgütü ilan edilmesini 
talep ettim. İran çok geç olmadan, 
şimdi durdurulmalıdır” dedi.

Baltimore’da 
1 ceset bulundu!

ABD’nin Maryland eyaletine bağlı 
Baltimore kentinde 26 Mart tarihinde 
yük gemisinin çarpması sonucu yıkı-
lan Francis Scott Key Köprüsü›nden 
nehre düşen işçileri arama çalışma-
ları sürüyor. Yetkililerden yapılan 
açıklamada, kayıp durumdaki işçi-
lerden birinin daha cansız bedenine 
ulaşıldığı duyuruldu. Ailesinin talebi 
üzerine şahsın kimliği açıklanmadı.

Danimarka’da 
tarihi bina yandı

DANİMARKA’DA tarihi binada 

yangın çıktı. Başkent Kopen-

hag’da bulunan 17. yüzyıldan 

kalma tarihi borsa binasındaki 

yangının nedeni henüz bilinmi-

yor. Yangında alevlerin sardığı 

binanın simge kulesi yıkıldı. 

Yangından kurtulmaya çalışan 

binadakiler bir yandan da içeride 

bulunan bazı tarihi tabloları dı-

şarı çıkarttı. Bölge sakinleri, “Bu 

bizim Notre-Dame’ımız” dedi.

İngiltere’de yeni 
deepfake kararı!

İNGİLTERE Adalet Bakanlığı, 

dünkü açıklamasında deep-

fake uygulamasıyla izinsiz 

müstehcen fotoğraf veya video 

üretilmesini suç kapsamına al-

dığını duyurdu. Bakanlık, bu tip 

içerikleri geniş çapta paylaşanın 

hapis cezası bile alabileceğini 

belirtirken deeepfake ile bir 

kişiyi hedef almanın yanı sıra bu 

içeriğin paylaşılmasıyla suçun 

ikiye katlanacağını vurguladı. 

Kilise saldırısı 
terörle ilişkili

AVUSTRALYA’NIN Sydney 

kentindeki Wakeley semtinde 

bulunan bir kiliseye bıçaklı 

saldırı düzenlenmişti. Yeni Güney 

Galler (NSW) Polis Departmanı, 

saldırının 16 yaşındaki bir genç 

tarafından düzenlendiğini, 

saldırganın hastanede polis göze-

timinde olduğunu duyurdu. NSW 

Polis Komiseri Karen Webb ise 

olayın terörle bağlantılı olduğunu 

belirtti. 

DHA-İHA

ELEKTRİK Mühendisleri 
Odası (EMO) ve Makine Mü-
hendisleri Odası (MMO) 1 ki-
şinin yaşamını yitirdiği tele-
ferik kazasıyla ilgili ortak bir 
açıklama yaptı. Makina Mü-
hendisleri Odası’nda gerçekleştirilen 
basın açıklamasında konuşan MMO 
Şube Başkanı Prof. Dr. İbrahim Atma-
ca, teleferik kazasına yönelik sabotaj 
iddialarına ilişkin, “Her türlü şey sa-
botaja açıktır. O cıvataları biri gevşe-
tir mi, bu her yerde mümkün” derken 
EMO Şube Başkanı Şaban Tat ise kaza-
nın kesin neden tespitinin zaman ala-
cağını söyledi.

Teleferik kazasında yaşamını yiti-
ren kişinin ailesine başsağlığı dileyen 
oda başkanları, olayın aydınlatılması 
ve benzer acıların yaşanmaması adına 
gerekli önlemlerin alınmasının önemi-
ne vurgu yaptı. Kazanın kesin neden 
tespitinin zaman alacağını söyleyen 
EMO Şube Başkanı Şaban Tat, ruhsat 
aşamasındaki uygunluğun sürekliliği-
nin ancak bakım ve periyodik kontrol-
lerin eksiksiz yapılması ile mümkün 
olacağına ifade ederek, “Teleferik gibi 
tesislerin bakımlarının ve kontrolleri-
nin TS EN 1709 standardına göre ya-

pılması gerekmektedir. Bu standartta 
tüm aksamlar ile ilgili kontroller be-
lirtilmiştir. Bu tesislerin aylık rutin ba-
kımları dışında imalatçı firmanın be-
lirlemiş olduğu dönemlerde yıllık ağır 
bakımları da yapılmalıdır. Hatta tesi-
sin her gün çalışma öncesi ön kontrol-
lerinin tesis operatörleri tarafından ya-
pılması gerekmektedir” dedi.

EĞLENCE TESİSLERİNE                 
DİKKAT ÇEKTİ

Yaz aylarında sıklıkla kullanılan lu-
napark ve tema park gibi eğlence alan-
larının da sıkı denetlenmesi gerekti-

ğini belirten Tat “Yoğun tercih edilen 
eğlence tesislerinde de riskli makineler 
mevcut. Bu cihazların bakım periyot-
ları titizlikle takip edilmeli, periyodik 
kontrollerinin yapılması konusunda 
hassas davranılmalıdır. Günden güne 
elektrik yoğunluğunun arttığı bu tesis-
lerde, istenmeyen yangın kazalarının 
önlenmesi için yangın koruma rölele-
ri ve diğer yangın algılama ve otoma-
tik söndürme sistemlerinin bulunması 
gerekmektedir. Ayrıca bu sistemlerin 
düzenli kontrol edilip çalıştırılması da 
önemlidir” şeklinde konuştu.

MMO Antalya Şube Başkanı Prof. 

Dr. İbrahim Atmaca ise denetim ya-
pan firmaların denetim karşılığın-
da bir ücret aldığına dikkati çekerek, 
“Bu türden denetimlerin özellikle ka-
muya bırakılmalıdır. Söz konusu de-
netim olunca, bu piyasanın insafına 
bırakılamaz” dedi. Direklerdeki cıva-
talara ya da sisteme sabotaj müdaha-
lesini de değerlendiren Prof. Dr. Atma-
ca, “Her türlü şey sabotaja açıktır. O 
cıvataları biri gevşetir mi, bu her yer-
de mümkün. Bu şu anda tamamen fa-
razi bir şey. Bulgu var mı, yok. O kısmı 
kriminal boyuta giriyor” ifadelerine 
yer verdi.  

Teleferik kazasında 
saboTaj olabilir

Makina Mühendisleri Odası Başkanı Prof. Dr. İbrahim Atmaca, teleferik kazasına yönelik sabotaj 
iddialarına ilişkin, “Her türlü şey sabotaja açıktır. O cıvataları biri gevşetir mi, bu her yerde mümkün” dedi

GÜVEN 
GÜNEŞ

Özgür ÖzEl’İn günDEmİ
tElEFErİK Kazası olDu

CHP Genel Başkanı Özgür Özel, parti-
sinin Türkiye Büyük Millet Meclisi’nde 
gerçekleştirilen grup toplantısında ko-
nuştu. Gündeme dair değerlendirmeler-
de bulunan Özel, Antalya’da gerçekle-
şen ve 1 kişinin ölümü ile sonuçlanan 
teleferik kazası hakkında konuşarak so-
rumluların her zaman cezasını çekme-
sinden yana olduklarını söyledi. 

Yerel seçim sonuçlarını da değerlendi-
ren Özel, milletin kendilerine ağır bir so-
rumluluk yüklediğini ve bu süreci güzel 
değerlendirerek 2028 Genel Seçimlerin-
de de CHP’yi iktidar yapmak istedikleri-
ni belirtti.

KUSURU OLAN KİM VARSA 

Antalya’da hafta sonu gerçekleşen te-
leferik kazası hakkında açıklamalar-
da bulunan Özel, “Hem yüreğimiz yan-

Cumhuriyet Halk Partisi (CHP) Genel Başkanı 
Özgür Özel, Antalya’da yaşanan teleferik 
kazasına ilişkin, “Bu gibi olaylarda kimin 

sorumluluğu, kimin ihmali varsa sonuna kadar 
soruşturulmasını, cezasını çekmesini savunduk, 

savunmaya da devam edeceğiz” dedi
dı hem yüreğimiz ağzımızda 24 saat 
geçirdik. Bir vefat var. İlk andan itiba-
ren takip ediyorum. Kaybettiğimiz kar-
deşimizin eşi hastanede yatıyor. Biraz 
önce de telefonla konuştum, çocuklar 
bilmediği için şu anda ismini zikretmi-
yorum. İsmi belli ama açık bir televiz-
yon evlatlarına durumu duyurabilir. 
Allah’tan gani gani rahmet diliyorum. 

Memleketlerine döndüklerinde orada-
ki belediyemiz ve ilçe başkanımız ta-
limatlandırıldı. Çocuklar evladımızdır, 
aile ailemizdir. Bugün Sayın Muhittin 
Böcek ve belediye başkanlarımız ta-
rafından yaralılar ziyaret ediliyor. Bir 
kez daha tüm yaralılara acil şifalar dili-
yorum. Böyle meselelerde yıllardır, bu 
gibi olaylarda kimin sorumluluğu, ki-

min ihmali varsa sonuna kadar soruş-
turulmasını, cezasını çekmesini savun-
duk, savunmaya da devam edeceğiz. 
Kusuru olan kim varsa gözünün yaşı-
na bakılmaz. Adli soruşturmayı takip 
ediyor, kendi iç denetim mekanizma-
larımızı da işletiyoruz. Adaletin tecelli 
edeceği yer şüphesiz hukuktur” ifade-
lerine yer verdi.  İHA

CHP Genel Başkan Yardım-
cısı Gökhan Zeybek, Ke-
pez Belediye Başkanı Me-
sut Kocagöz’ü ziyaret 

ettikten sonra cezaevi önünde 
basın açıklaması gerçekleştirdi. 
Teleferik kazası sonrası hakkında tutuklu-
luk kararı verilen Kepez Belediye Başkanı 
Mesut Kocagöz için Antalya’nın en büyük 
ilçesi Kepez’de bir kez daha haykırdıkları-
nı belirten Gökhan Zeybek, “Adalet tecelli 
edene kadar bu mücadeleyi sürdürmeye 
devam edeceğiz. Buradan Adalet Baka-
nı’na çağrı yapıyorum. Artık mahkemeler 
üzerinde bu vesayet anlayışından vazge-
çiniz. Mahkemeler üzerindeki etki altı-
na alacak olan yaklaşımlarınızdan vazge-
çiniz. Adaletin hukuk kurulları içerisinde 

gerçekleşmesi ile ilgili mahkemeleri baskı 
altına almayınız. Belirli mahkemelere tali-
mat vermeyiniz” dedi. 

Gökhan Zeybek, “Yürütülen tutuklama 
süreci antidemokratiktir. Kepez belediye 
çalışanları ve Kepez halkı başkanının ya-
nındadır. Kepez belediye başkanının CHP 
olarak yanındayız ve yanında durmaya 
devam edeceğiz. Buradan Türkiye’nin bi-
rinci partisi CHP’nin Genel Başkan Yar-
dımcısı olarak Türkiye’nin ikinci partisinin 
yöneticilerine sesleniyorum; bu gidişat gi-
dişat değildi. Milletin sabrını zorlamayın. 
Ellerinizi mahkemelerin üzerinden çekin. 
Hizmete aç durumda olan Kepez’e hiz-
met etmek isteyen başkanı engellemeyin.  
Milletin sabrını zorlamayın” dedi. Daha 
sonra kalabalık sloganlar atarak dağıldı.

CHP gEnEl BaşKan YarDımCısı gÖKHan zEYBEK:

MilleTin sabrını 
arTık zorlaMayın
Tutuklanan Kepez Belediye Başkanı Mesut Kocagöz’ü cezaevinde ziyaret eden 

CHP Genel Başkan Yardımcısı Gökhan Zeybek, “Adalet Bakanına sesleniyorum. 
Ellerinizi mahkemelerin üzerinden çekin. Milletin sabrını zorlamayın“ dedi

GÜVEN 
GÜNEŞ
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Özlem
 SOYDAN

Gran Fondo 
yarışları

Gran Fondo; İtalya’dan 
tüm dünyaya yayılan 
amatör bisikletçilerin 

katıldığı bir bisiklet yarışıdır. 
Ülkemizde de 2015 yılın-
dan itibaren Türkiye Bisiklet 
Federasyonu tarafından 
düzenleniyor.

Yarış takvimi yayınladı. Bu 
yıl 11 tane yarış var hatta 2 
tanesi Muğla’da yapıldı. O 
kadar şanslıyız ki 2 tane de 
Antalya’da düzenlenecek. 
27-28 Nisan’da da Akra 
Gran Fondo- AG Tohum 
Parkuru Kemer’de 
gerçek-
leştirile-
cek. Bu 
yarış uzun 
ve kısa 
parkur ola-
rak ikiye 
ayrılıyor. 
Kısa parkur 
49 kilo-
metrelik bir 
mesafede 
537 metre 
tırmanış; 
uzun parkur 
ise 98 kilo-
metrelik bir 
mesafede 
2000 metre 
tırmanıştan oluşuyor. Yarış 
döngü şeklinde, başladığı 
yerde bitiyor.

Yol bisikleti maceram yeni 
başlamış olsa da sırf parku-
ru, süpürücülere kalmadan 
tamamlamak ve o yarış he-
yecanını yaşamak için kısa 
parkura başvuru yaptım.

Sizler de https://akragran-
fondoantalya.org/tr/etkinlik-
ler/gran_fondo_antalya_kisa 
linkinden 950 TL’lik bir 
ödeme yaparak başvurunu-
zu yapabilirsiniz.

Yaş ve cinsiyet kategori-
sine göre yarışacaksınız. 16 
yaş itibariyle katılabiliyor-
sunuz. Yarış sonucunuz da 
bu kategorilere göre değer-
lendirilecek. Takım olarak 
katılabildiğiniz gibi bireysel 
de katılım sağlayabilirsiniz. 
Aynı siteyi takip ederek 
yarışa katılım sayısını ve 

kendi kategorinizde kim-
lerle yarışabileceğinizi de 
görebiliyorsunuz. Hatta 
kategoriler arasında fazlaca 
geyik dönüyor. 18-34 yarış 
grubuna katılım fazla olduğu 
için ‘yamyamlar’, 40-44 yaş 
grubuna da eski sporcuların 
yoğun katılımdan dolayı 
‘ölüm grubu’ deniliyor. Ka-
dın katılımcı sayısı erkeklere 
oranla çok az olduğu için 
belirli yaş kategorilerinde 
sayı oldukça az olduğu için 
sadece parkuru tamamlaya-

rak kürsü 
yapma 
şansınız 
var. Erkek-
ler kendi 
aralarında 
fena kapı-
şacaklar.

Başvuru-
dan sonra 
sırada 
bisiklet 
lisansı 
çıkartma-
nız gere-
kiyor.

Bi-
siklet 
lisansı 

nasıl çıkartılır?
Bu lisans için sağlık du-

rumunuzun buna elverişli 
olduğunu kanıtlamak için 
sağlık raporuna ihtiyacı-
nız var. Hemen Akdeniz 
Üniversitesi’ne gittik. Acil 
Servis’in karşısında K Blok 
3. Kata çıktık. Verdikleri 
formu doldurduk. Bu, sizin 
sağlık geçmişinize ışık tutan 
bir form. Sonrasında EKG 
çektirerek sağlık raporumu-
zu aldık. Bir sonraki adım 
sağlık raporu ve bir fotoğ-
rafla Antalya Gençlik ve 
Spor İl Müdürlüğü’ne (burası 
da Akdeniz Üniversitesi 
kampüsü içerisinde) giderek 
lisanslarımıza kavuştuk.

Yarışa sayılı günler kaldı, 
heyecan arttı. Yüzlerce 
bisikletliyle o heyecanı 
yaşamak, limitleri zorlamak, 
benim için unutulmaz bir 
macera olacak.

Büyükşehir Belediyesi, Çevre şe-
hircilik ve iklim Değişikliği Bakanlı-
ğı işbirliği ile başlatılan çalışma çer-
çevesinde doğaya gelişigüzel atılan 

araç lastiklerini topluyor. Antalya Büyükşe-
hir Belediyesi, Çevre koruma ve kontrol Da-
iresi Başkanlığı Çevre Sağlığı şube Müdürlü-
ğü ekipleri, Alanya’nın 102 mahallesinde boş 
alanlara, ormana ve yol kenarlarına düzensiz 
bir şekilde atılan araç lastiklerini topluyor.

25 TIR LASTİK TOPLANDI

hem doğaya zarar veren hem görüntü kir-
liliğinin yanı sıra yağışlı havalarda içine biri-
ken su nedeniyle sinek ve haşerelerin üreme 
yeri haline gelen atık lastikler ekipler tara-
fından alınıyor. Araçlarla taşınarak belirle-
nen noktalarda istiflenen atık lastikler daha 
sonra geri dönüşüm tesislerine gönderiliyor. 
Bugüne kadar yapılan çalışmayla 25 tır atık 
lastik toplanırken, Büyükşehir bu faaliyetiy-
le hem çevrenin korunmasına hem de ülke 
ekonomisine katkıda bulunuyor. 
BÜYÜKŞEHİR BELEDİYESİ / BÜLTEN

Büyükşehir Belediyesi ASAT Genel Müdür-
lüğü, Manavgat yukarıışıklar Mahallesi’nin yıl-
lardır kanayan yarası haline gelen su sorununa 
neşteri vurdu. ASAT ekipleri, yetersiz gelen cazi-
beli su kaynağına alternatif yeni hat ve depolar 
yaparak, uzun süredir su sıkıntısı yaşayan mahalle-
nin sorununu çözüme kavuşturdu.

şelale su temin bölgesinden yukarıışıklar Mahalle-

si’ne 13 km’lik çelik boru ve 2.1 km’lik hdpe boru 
ile yapılan yeni su hattı, yeni yapılan 100 tonluk 
ve 75 tonluk depolara ulaştırıldı.

Su sorunlarının sona ermesini dört gözle bek-
leyen mahalle sakinleri, çalışmadan duydukla-

rı memnuniyeti dile getirerek, Başkan Muhittin Bö-
cek’e teşekkür etti.  

BÜYÜKŞEHİR BELEDİYESİ / BÜLTEN

Atık lAstikler 
geri dönüşüyor

Büyükşehir Belediyesi ekipleri Alanya’da 5 yılda 25 tır atık araç lastiğini 
geri dönüşümle ekonomiye kazandırırken, sinek üremesinin de önüne geçti

Yukarıışıklar’ın su sorunu çözüldü

Büyükşehir 
Belediyesi, 

Manavgat’ın 
Yukarıışıklar 

Mahallesi’nin içme suyu 
sıkıntısını yeni hat ve 

depolar yaparak, 
çözdü



 
Spor
gündemi
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Fenerbahçe
taktik çalıştı 

Fenerbahçe, 18 Nisan Perşembe 
akşamı sahasında Olympiakos 

ile oynayacağı UEFA Konferans Ligi 
çeyrek final rövanş maçı hazırlıklarını 
sürdürdü. Teknik Direktör İsmail Kartal 
yönetiminde yapılan çalışma; koşu, 
ısınma ve koordinasyon hareketleriyle 
başladı. Ardından 2 gruba ayrılan 
oyuncular, 5’e 2 top kapma ve pas 
çalışması yaptılar. İdman taktiksel ve 
bireysel çalışmalarla da tamamlandı.

Hakkı Yeten 
için anma 

Beşiktaş’ın ‘Baba’ lakaplı eski 
başkanı ve efsane futbolcu Hakkı 

Yeten, vefatının 35. yıl dönümünde Zin-
cirlikuyu Mezarlığı’ndaki kabri başında 
dualarla anıldı. Anma törenine; Başkan 
Hasan Arat, Kulüp İçi İlişkilerden So-
rumlu Yönetim Kurulu Üyeleri Ekrem 
Keçoğlu ile Kadir Kılıç, Seçme ve Sicil 
Kurulu Başkanı Şahabettin Önkol, Be-
şiktaş JK Müzesi Danışmanı Zulal Gök 
ile Yeten’in ailesi katıldı. 

Yarış şöleni
bugün başlıyor 

Şampiyonların belli olacağı İstan-
bul Veliefendi Hipodromu’nda 

yarış şöleninin startı bugün verilecek. 
Gazi Koşusu ise bu yıl 30 Haziran Pazar 
günü yapılacak. Türk atçılığının en 
önemli yerlerinden olan Veliefendi 
Hipodromu’nda, İlkbahar - Yaz yarış 
sezonunda start veriliyor. 93 yarış gü-
nünü kapsayan sezonun açılışında 10 
koşulu bir program yapılacak.

Fenerbahçe’ye 
Alman hakem 

UEFA Avrupa Konferans Ligi 
çeyrek final ikinci maçında Fener-

bahçe’nin, evinde Yunanistan temsilcisi 
Olympiakos ile oynayacağı müsabaka-
yı Almanya Futbol Federasyonu’ndan 
Tobias Stieler yönetecek. Stieler’in 
yardımcılıklarını Christian Gittelmann 
ve Mark Borsch yapacak. Müsabakanın 
dördüncü hakemi Daniel Schlager ola-
cak. Maçta VAR koltuğunda Christian 
Dingert oturacak.  

Ümit Şengül’le 
yollar ayrıldı 

TFF 2. Lig’e veda eden Bur-
saspor’da Teknik Direktör Ümit 

Şengül’le yollar ayrıldı. Sosyal medya 
hesabından yaptığı açıklamada, “Yö-
netimle görüşüp Bursaspor’la olan söz-
leşmemi sonlandırmış bulunuyorum. 
Dilerim Bursaspor Kulübü küllerinden 
doğarak tez zamanda hak ettiği Süper 
Lig’e kavuşur” ifadelerini kullandı.

Başkan Hasan Arat
Santos ile vedalaştı 

Beşiktaş Başkanı Hasan Arat, 
geçtiğimiz günlerde karşılıklı 

olarak yollar ayrılan Teknik Direktör 
Fernando Santos ile vedalaştı. Portekizli 
teknik adam Santos, veda ziyaretinde 
“Beşiktaş’ı çok sevdik. Beşiktaş’ı izleme-
ye ve desteklemeye devam edeceğiz. 
Kulüpteki ve tesisteki tüm personel 
güler yüzlü ve cana yakındı. Bunu hiç 
unutmayacağız. Burada olmak hepimiz 
için çok güzeldi” dedi. 

MURATPAŞA ilçesinde bulunan 
100.Yıl Okçuluk Tesisleri’nde ülke-
mizin çeşitli bölgelerinden 17 kulü-
bün 42 sporcusunun puan mücade-
lesi verdiği kupanın ilk günü olan 15 
Nisan 2024 Pazartesi tarihinde dü-
zenlenen sıralama atışlarında ikinci 
olarak madalya adayı olduğunu gös-
teren Zehra Özbey Torun, elde ettiği 
bu derecenin motivasyonu ile ikinci 
ve son gün düzenlenen eleme atışla-
rında rakiplerini eleyerek final turu 
için atış çizgisindeki yerini aldı.

Final atışlarında güçlü bir odak-

lanma ile performans sergileyen tec-
rübeli sporcu burada da kazandığı 
puanlarla ikinci sırayı aldı ve An-
talyaspor armasını kürsüye taşıyan 
isim oldu. Zehra Özbey Torun, bu or-
ganizasyonda topladığı puanlarla 
henüz kesinleşmeyen 2025 Milli Ta-
kım seçmeleri için de iyi bir sıralama 
elde etmiş oldu. 

HEDEFE YAKLAŞTI

Öte yandan başarılı okçu geçtiği-
miz Mart ayında düzenlenen Para 
Okçuluk Federasyon Kupası’nda ka-

zandığı bronz madalyanın yanına 
Nisan ayında kazandığı gümüş ma-
dalyayı ekleyerek altın madalya he-
define biraz daha yaklaştı.

Para-Okçuluk müsabakalarının ta-
mamlanmasının ardından 2024 Ulu-
sal Egemenlik Kupası 17-21 Nisan 
2024 tarihleri arasında aynı yerde 
bu defa Büyükler kategorisi için dü-
zenlenecek ve Antalyaspor okçuluk 
takımı sporcularından Fikret Can Sa-
raçoğlu bu müsabakalarda yarışa-
cak.  
HABER MERKEZİ 

BEŞİKTAŞ Futbol Takımları Ge-
nel Koordinatörü Samet Ayba-
ba, Sergen Yalçın iddialarına 
yanıt verdi.  Yolların ayrıldı-

ğı Portekizli teknik direktör Fernando 
Santos’un saha içindeki hiçbir kararına 
etki etmediğini vurgulayan Samet Ay-
baba, “İsimler üzerinde durmaya gerek 
yok. Bizim için her oyuncumuz değerli-
dir. Sahaya sürülen oyuncular hocanın 
kendi takdiri. Saha içi benim alanım 
değil. Ben önceden olduğu gibi bun-
dan sonra da teknik direktöre karış-
mam. Düşüncelerimizi söyleriz ancak. 
Biz Santos hocayla konuştuğumuzda 
bir şeyleri anlatmaya çalıştık, gerek-
li şeyleri söyledik. Ama tabii ki takdir 
kendisinin. Tercih tamamen kendisi-
ne ait. Aldığı kararlarla doru mu yaptı, 
yanlış mı yaptı.. Kararını zaten kamu-
oyu veriyor, Beşiktaş veriyor. Verdi de 

zaten” diye konuştu.

GÖRÜŞMEMİZ ETİK OLMAZ

Yeni teknik direktör arayışlarının de-
vam ettiğini aktaran Aybaba, “Biz çok 

görüşmeler yaptık. Takımın durumun-
dan dolayı yeterli geri dönüş alama-
dık. Takımın başına getireceğiniz ho-
caya göre durum değişir. Çok transfer 
istenebilir. Büyük bütçeler istenebilir. 

Futbolun akışı böyle. Bir ihtimal de siz 
kadronuzu kurarsınız ve sonrasında 
hocayı getirirsiniz. Bu sefer de iş fark-
lı yerlere gider. O yüzden biz antrenör-
le alakalı her zamanki gibi çalışmaları-
mıza devam ediyoruz. Sergen Yalçın ile 
bu süreçte hiç görüşmedik. Kendisi za-
ten şu anda bir takımı çalıştırıyor. Ken-
disiyle görüşmemiz her şeyden önce 
etik bir durum değil. Yeni teknik di-
rektörümüzün yerli veya yabancı ol-
masından daha önemli olan bizim is-
tediğimiz sisteme uyum sağlaması 
gerekiyor. Beşiktaş’ın oyun düşünce-
si, sistemi belli. Çok koşan, temas eden, 
mücadele eden, coşkulu, istekli oyna-
yan, büyük takım oyunu oynayan, ra-
kip alanda baskılı oynayan bir sistemi 
olmalı Beşiktaş’ın. Bu özelliklere uyan 
bir teknik adamla anlaşacağız” şeklin-
de konuştu.  İHA

SAmet AYBABA İddİAlArA YAnıt verdİ:

Sergen Yalçın 
ile görüşmedik

Yeni teknik direktör arayışlarının devam ettiğini söyleyen Beşiktaş Futbol Takımları Genel Koordinatörü 
Samet Aybaba, bu süreçte Antalyaspor Teknik Direktörü Sergen Yalçın ile hiç görüşmediklerini dile getirdi

AntAlYASpor’dAn YAlçın AçıklAmASı
AntAlyAspor, pazar günü saha-

sında oynayacağı Hatayaspor maçının 
hazırlıklarını tesislerinde teknik direk-
tör Sergen Yalçın gözetiminde sürdü-
rüyor. Başkan Sinan Boztepe, kırmızı 
beyazlılarda sezon sonuna kadar 
sözleşmesi bulunan ve adı Beşiktaş 
ile sıkça anılan teknik direktör Sergen 
Yalçın hakkında açıklama yaptı. Baş-
kan Boztepe, “Sergen Yalçın hocamız 

yeni dönem için kalmaya sıcak bakı-
yor. Önümüzde daha 6 haftalık bir sü-
recimiz var. Hocamız ile sezon sonuna 
kadar olan bir sözleşmemiz mevcut. 
Sözleşme uzatma konusunda kendi-
siyle Hatayspor maçından sonra bir 
görüşme gerçekleştireceğiz. Henüz 
bir görüşmemiz söz konusu olmadı. 
Hatayspor maçından sonra da süreç 
belli olacak. Şu an maçlarımız devam 

ediyor, sözleşme ile ilgili konuşmak 
erken olur. Gönlümüz Sergen hoca-
mızın bizimle kalıp yolumuza devam 
etmek ama gitmekten yana da tavır 
alırsa, biz Antalyaspor ve yönetim 
olarak aksiyonlarımızı alacak durum-
dayız. Her şeye hazırlığımızı yapmış 
durumdayız ama dediğim gibi önce-
liğimiz her zaman hocamız Sergen 
Yalçın ile devam etmek” dedi. DHA

antalYaSpor 
ikinci oldu

Türkiye Okçuluk Federasyonu 
tarafından ulusal çapta düzenlenen 

2024 Para-Okçuluk Ulusal Egemenlik 
Kupası 16 Nisan 2024 günü tamamlandı

150 sporcu sahaya çıktı150 sporcu sahaya çıktı
GLORİA Hotels & Resorts bünyesinde bu-

lunan Türkiye’nin tek 45 delikli golf tesi-
si unvanına ve Trackman Range uygula-
masına sahip Gloria Golf Club, yedinci kez 
Gloria Özaltın Championship’e ev sahipliği 
yaptı. Bu yıl 31 Mart - 7 Nisan tarihleri ara-
sında gerçekleşen turnuvada; Almanya, İn-
giltere, Çekya, İtalya, İsveç, Belçika, Avus-
turya, İsviçre, Rusya, Ukrayna ve Türkiye 
olmak üzere birçok ülkeden 150 sporcu 
şampiyonluk için yarıştı. Ödül töreninde 
söz alan Özaltın Holding Yönetim Kuru-
lu Başkan Yardımcısı İrem Özaltın, “Gloria 
Özaltın Şampiyonası’nın yedinci yılında 
bir kez daha sizlerle bir araya gelmenin, bu 
heyecanı ve gururu paylaşmanın mutlulu-
ğunu yaşıyoruz. Gloria Özaltın Champions-

hip’in önemi, her yıl büyüyüp geliştikçe 
daha da hissedilir hale geliyor” dedi.

ÖNEMLİ TURNUVALAR ARASINDA 

Özaltın ailesi, Gloria Özaltın Champions-
hip’de Öznur Özdemir Özaltın anısına ‘Me-
morial Trophy’ turnuvası, ‘Nurettin Özaltın 
Memorial Trophy’ ‘Sebahat Özaltın’ kadın-
lar ve ‘Nuri Özaltın Memorial Trophy’ er-
kekler olmak üzere dört farklı turnuva ile 
golf severlere ev sahipliği yaptı. Danimar-
ka’nın en başarılı golf sporcusu, 15 kez 
European Tour kazananı aynı zamanda Ry-
der Cup kaptanlığı yapmış Thomas Bjorn 
turnuvanın son gününde katılımcılar ile 
‘Beat The Celebrity Tour Professional Nea-
rest The Pin’ etkinliği gerçekleştirdi.  DHA
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Torosların zirvelerin-
de yer alan tabii güzellikleriy-
le cazibe merkezi olan antal-
ya’nın Gündoğmuş ilçesine 
bağlı Güzelbağ Yaylası’nda bu-
lunan Eğrigöl, görenleri hay-
ran bırakıyor.

Antalya ve Konya sınırın-
da, Geyik Dağları’nın etekle-
rindeki Taşeli Platosu’nda yer 
alan Eğrigöl, tabii güzellikle-
riyle dikkat çekiyor. Toroslar’ın 
en yüksek zirvelerinden Geyik 
Dağları’nın eteğinde 2 bin 100 
metre rakımda bulunan Eğri-
göl, bitki çeşitliliği, farklı renk-
lerdeki çiğdemler ve endemik 
bitkileriyle dikkati çekerken, 
yaylacılar, doğa ve fotoğraf tut-
kunları ile kampçıları misafir 
ediyor. Eğrigöl’ün ulaşım yolu-
nun açılması ile yayla sakinleri 
ve bölgedeki doğaseverler, çev-
resinde kar kalınlığının yer yer 
2 metreye yaklaştığı Konya’nın 
Bozkır ve Hadim ilçeleri istika-
metinden de ulaşım sağlaya-
rak bölgeyi ziyaret edebiliyor.

Yolların açıldığı ilk günün 
sonrasında yoğun talep oldu-
ğunu belirten yayla sakinle-
rinden Emre Deveci, “Eğrigöl 
Yaylası’ndayız, burada ev sa-

hibiyiz. Yolların açıldığını duy-
duk ve yaylamıza geldik. Tabii 
ki Gündoğmuş tarafından ve 
Payalar Yaylası tarafından bir-
kaç yerde arazi aracınız yok-
sa sıkıntı yaşayabilirsiniz, yani 
ulaşım sağlayamazsınız. Ama 
şu an Akdam Yaylası tarafın-
dan yollar açık. Bozkır ve Ha-
dim ilçeleri tarafından gelmek 
isteyenler Akdam Yaylası gü-
zergahını kullanarak normal 
arabasıyla gelebilir. Eğrigöl’ü-
müz çok güzeldir ve şu an kar-
ların kalktığı alanlarda çiğdem 
ve benzeri çiçekler açıyor. İn-
sanlar bölgedeki bu güzellikle-
ri görebilmek için şu an yoğun 
bir talep gösteriyor. İnsanlar 
çoluğuyla çocuğuyla herkes 
toplanmış gelmiş. Eğrigöl’ün 
seveni çok olduğu için, geleni 
gideni eksik olmuyor. Yaz ak-
şamlarının güzelliğini bura-
daki herkes biliyor. Annem ol-
sun, babam olsun burada sabit 
olarak duruyor ve bizler de iş-
ten fırsat bulabilirsek kafa din-
lemeye geliyoruz. Buraya ge-
lenlerin de amacı bu aslında. 
Çadır kuranlar, burada kafa 
dinlemek ve stres atmak ama-
cındalar” dedi.  İHA

YEnİ Kuşak Köy Enstitülüler Derneği 
(YKKED) Antalya Şubesi, Köy Ensti-
tüleri’nin 84’üncü yıl dönümü kapsa-
mında Aksu Köy Enstitüleri yerleşke-

sinde bugün etkinlik düzenleyecek. Etkinlik 
saat 10.00’da başlayacak ve 17.00’de sona 
erecek.  Etkinliğin herkese açık olduğunu 
söyleyen Yeni Kuşak Köy Enstitülüler Derne-
ği (YKKED) Antalya Şube Başkanı Yavuz Ali 
Sakarya, etkinlik kapsamında Aksu Köy Ens-
titüleri müzesine gezi düzenleyecek.

ÇEŞİTLİ ETKİNLİKLER YAPILACAK 

Yapılacak olan etkinliğin programını pay-
laşan Yeni Kuşak Köy Enstitülüler Derne-
ği Antalya Şubesi, Ersin Kesici düzenlenecek 
olan etkinliğin sunuculuğunu üstlenecek. 
Saygı duruşu ve İstiklal Marşı’ndan sonra 
Antalya Büyükşehir Belediyesi Kültür ve Tu-
rizm Müdürü Selma Gençel günün anlam ve 
önemine dair konuşma yapacak. Köy Ens-
titülüleri Sağlık Kolu üyesi nadire Sönmez, 
sağlık ile ilgili konuşmasından sonra ise ge-
leneksel öğle yemeği ve enstitü müze gezi-
si olacak. Öğleden sonra saat 15.00’ten itiba-
ren Antalya’da Bülent Ecevit Kültür Merkezi 
Salonu’nda yine enstitü içerikli bir başka ser-
gi açılışı ve söyleşi gerçekleştirilecek. Söyleşi-
nin konuğu Eski Muğla Milletvekili Dr. Sami 
Gökmen olacak. 

HASAN ALİ YÜCEL ANTATILACAK

YKKED, 18 nisan Perşembe günü saat 
15.00’te ayrı bir etkinliğe imza atacak. Etkin-
liğe dair bilgi veren YKKED Antalya Şube 
Başkanı Yavuz Ali Sakarya, “Bülent Ecevit 
Kültür Merkezi Salonu’nda Köy Enstitüleri-
nin en önemli kişiliklerinden biri olan Bakan 
Hasan Ali Yücel’i anlatacağım. Hep birlikte 

büyük eğitimciyi anacak, onun yönlendiri-
ci kişiliğini, örnek davranışlarını ve başarıla-
rını, özdeyişlerini konuşacağız. Enstitü dü-

şüncesine sıcak bakan, zamanı ve durumu 
uygun olan herkesi, etkinliklerimize bekliyo-
ruz” dedi.  HABER MERKEZİ 

AnTAlYA Devlet Opera ve Balesi masallar 
dünyasının kapısını bu kez ‘Rapunzel’ ile aralı-
yor. Minikler için özel olarak opera formatında 
bestelenen eser, bu akşam saat 20.00’de Antal-
ya Devlet Opera ve Balesi Opera Sahnesi’nde 
ilk defa perdelerini açıyor. Günler öncesinden 
biletleri tükenen ‘Rapunzel’ çocuk operası, 23 
nisan Salı günü saat 14.00’te ve 25 nisan Per-
şembe günü saat 11.00’de tekrar sahnelenecek.

MÜZİKAL TEMALARIYLA

Andersen’in en çok bilinen masallarından 
olan Rapunzel, besteci Ahmet Sait Karabu-
lut’un müzikal temalarıyla öne çıkıyor. Zeynep 
Ergüven’in metinleştirdiği modernize hikaye-
siyle her yaştan izleyiciye hitap eden oyunun 
yönetmenliğini Sabri Özdemir üstlenirken, de-
kor tasarımını Özgür Usta, kostüm tasarımını 
Gazal Ertan, koreografisini Kürşat Kılıç, ışık ta-
sarımını Mustafa Eski üstleniyor. ‘Rapunzel’ ço-
cuk operasında Rapunzel karakteri Meriç Ka-
rataş ve Betül Uzunoğlu Oruç, leo karakteri 
Baha İşler ve Yusuf Yıldız, Cadı karakteri Seçil 
Fenercioğlu ve Tuğçe Oğuzülgen, Mia karakte-
ri Ceren Tereci Aytekin ve Sinem Seçil Baddal, 
Bıdık karakteri Dağhan Ergün ve Ercan Uğur, 
Karga karakteri Mustafa Özşamlı ve Engin Ya-
man, Pölsnderndorf Büyücüsü karakteri Sılay 
Erman ve Oya Vural tarafından dönüşümlü 
canlandırılacak. Antalya Devlet Opera ve Ba-
lesi Bale ve Orkestra sanatçılarının da yer ala-
cağı eserde Orkestra Şefi Sait Karabulut olacak. 
Çocuk operasının biletleri, Antalya Devlet Ope-
ra ve Balesi gişeleri ve www.biletinial.com in-
ternet adresinde satışa sunuldu.  DHA

Köy EnstitülEri
için özEl EtKinliK

Yeni Kuşak Köy Enstitülüler Derneği (YKKED) Antalya Şubesi, Köy 
Enstitüleri’nin 84’üncü yıl dönümü nedeniyle birden fazla etkinliğe imza atacak

EvlİlİğE 
İlk adım

Üniversitede tanışan Atike Tuana Karaer ile 
Cihan Görünmez evliliğe ilk adımı attılar
ÜniveRsiteden sınıf 

arkadaşı olan Atike tuana 
Karaer ile Cihan Görün-
mez evliliğe ilk adımı attı. 
Aile arasında yapılan söz 
kesme töreni ile yüzükleri 
takılan gençler hayatla-
rını birleştirmek için gün 
saymaya başladı. Aile ara-
sında söz kesilip yüzükler 
takılırken aile büyükleri de 
gençleri bu mutlu günle-
rinde yalnız bırakmadı. 
HABeR MeRKeZi

Eğrigöl görenleri
hayran bırakıyor

23 nisan’a özel 
‘rapunzel’ operası

Antalya Devlet Opera ve 
Balesi, 23 Nisan Ulusal 

Egemenlik ve Çocuk 
Bayramı’na özel sürprizle 

geliyor. ‘Rapunzel’ 
çocuk operası, bugün 
dünya prömiyeriyle 

seyircilerine perde açıyor

Başkan kara, gürEş 
hazırlıklarını İncElEdİ

Manavgat Belediye 
Başkanı Niyazi Nefi Kara, 

10-11-12 Mayıs 2024 
tarihleri arasında Ilıca 

Stadyumu’nda yapılacak 
olan CW Enerji Türkiye 

Yağlı Güreş Ligi’nin hazırlık 
çalışmalarını yerinde 
inceleyerek bilgi aldı

MAnAVGAT Belediye Başkanı ni-
yazi nefi Kara, Türkiye Yağlı Güreş li-
gi’nin hazırlık çalışmalarını inceledi. 
Başkan niyazi nefi Kara’ya beledi-
ye başkan yardımcıları, meclis üye-
leri, birim müdürleri ve Manavgat 
Belediyesi Güreş Koordinatörü Ab-
dullah Seçim de eşlik etti. Başkan ni-
yazi nefi Kara, Akdeniz’in Kırkpınar’ı 
olarak adlandırılan ve bu yıl 11’inci-

si düzenlenecek olan Manavgat Be-
lediyesi Yağlı Pehlivan Güreşleri’nin 
eksiksiz şekilde yapılması amacıyla 
tüm birim müdürlerine talimat ver-
di. 

Manavgat Belediyesi Yağlı Pehli-
van Güreşleri’nin hem bölgesel hem 
de ulusal anlamda adından başarıy-
la bahsettirdiğini belirten Manavgat 
Belediye Başkanı niyazi nefi Kara, 

organizasyonun Manavgat’a ve ata 
sporuna yakışır bir şekilde gerçekle-
şeceğini söyledi.

BÜYÜK BİR ÖZENLE BAŞLADIK

Başkan niyazi nefi Kara, “Bu yıl 
11’incisini düzenleyeceğimiz Manav-
gat Belediyesi Yağlı Pehlivan Güreş-
leri’mizin hazırlıklarına büyük bir 
özenle başladık. Güreş organizasyo-

numuzun kentimize ve ata sporuna 
yakışır bir şekilde gerçekleşmesi için 
gerekli tüm çalışmaları hızla haya-
ta geçireceğiz. Akdeniz’in Kırkpınar’ı 
olan Manavgat Belediyesi Yağlı Peh-
livan Güreşleri’mize şimdiden bütün 
sporseverleri davet ediyorum. Ilıca 
Er Meydanı’nda kol bağlayacak olan 
tüm pehlivanlarımıza da yürekten 
başarılar diliyorum” dedi.  DHA
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